

on, even as far as the Queen's printer was concerned, merely in sufferance. There had been no Queen's printer properly appointed since 1857, owing to the neglect of the hon. gentlemen opposite. If the hon. gentleman opposite stated that he really intended to propose a change in the system, it would be right to ask a postponement of the question, but not otherwise.

Sir George E. Cartier said that, as this subject was yet under consideration in the Council, manifestly he could not say anything yet about their plans.

Mr. Young agreed to the postponement on the understanding that in a few days the Government would bring down their plans to the House.

IMPORTATION OF GRAIN

Mr. Ross moved an address for a return showing the quantity of grain imported into this country from April, 1867, to April, 1868.

Carried.

AMERICAN SILVER

Mr. Oliver moved the appointment of a Select Committee to consider the subject of the purchase and exportation of American silver coin. The hon. gentleman briefly reviewed the steps taken to effect this object and abate a nuisance of which general complaint was made. He instanced Toronto as the only city which had succeeded in placing this coin at its right value, as a circulating medium, and regretted that the efforts of Mr. Weir, of Montreal, had been unsuccessful in abolishing the silver nuisance in that city. The Minister of Militia at his last election in Montreal, had promised to use his best efforts to have this nuisance abated, and could therefore be counted on to aid such a Committee.

Hon. Mr. Rose asked the mover to allow the motion to stand until the correspondence be brought down to the House that day in respect to the exportation of silver had been printed.

Mr. Oliver had no objection, but urged that the Government should allow the House to take as speedy an action as possible in the matter.

The motion was allowed to stand.

même en ce qui concerne l'Imprimeur de la Reine, par pure tolérance. Depuis 1857, on n'a pas nommé officiellement d'Imprimeur de la Reine en raison de la négligence des députés siégeant en face de lui. Si le député qui lui fait face prétend proposer un changement de système, il peut demander qu'on reporte la question à plus tard.

Sir George-É. Cartier déclare que puisque ce sujet est actuellement examiné par le Conseil, il ne peut manifestement rien dire à propos des projets de ce dernier.

M. Young accepte le report de la question à condition que d'ici quelques jours le Gouvernement présente ses projets à la Chambre.

IMPORTATION DES CÉRÉALES

M. Ross présente une motion visant à obtenir un document indiquant la quantité de céréales importées au Canada d'avril 1867 à avril 1868.

La motion est adoptée.

ARGENT AMÉRICAIN

M. Oliver propose qu'un Comité spécial soit chargé d'examiner la question de l'achat et de l'exportation des pièces d'argent américaines. Le député passe rapidement en revue les mesures prises pour mettre fin à un état de choses partout déploré. Toronto est, à son avis, la seule ville qui ait réussi à coter cette pièce à sa valeur exacte, comme monnaie d'échange, et regrette qu'en dépit de ses efforts, M. Weir, de Montréal, n'ait pu régler ce problème dans cette ville. Le ministre de la Milice, au cours de sa dernière élection à Montréal, avait promis de faire tous ses efforts pour résoudre ce difficile problème et le Comité peut donc compter sur son aide.

L'hon. M. Rose demande à l'auteur de la motion de réserver celle-ci jusqu'à ce que la correspondance relative à l'exportation d'argent, et déposée ce même jour, ait été imprimée et présentée à la Chambre.

M. Oliver n'y voit aucune objection, mais demande que le Gouvernement permette à la Chambre de prendre des mesures aussi rapidement que possible.

La motion est réservée.